
Intervju s gosp. Miljom Milosam (Voina) o nogometnoj ekipi Partizan Nermid
vineri, 05 octombrie 2012


     S nama je gospodin Milja Milo&scaron; iz Nermi�a, jedan od glavnih podržavatelja mladih i ljubitelja nogometa u Nermi�u.
Hrvatska Granica Vam duguje jedan obe�ani intervju za nogometnu ekipu Partizan Nermi� jo&scaron; od ljeta, kada je
Starigrad odigrao prijateljsku utakmicu u Nermi�u. Me�u vremenu odigrala se jo&scaron; jedna prijateljska utakmica krajem
ljeta, ovaj put izme�u P. Nermi�a i Prolaza Kara&scaron;eva &scaron;to dokazuje povezanost i prijateljstvo me�u ovim
ekipama. Recite nam &scaron;to ima novo s ekipom Partizan Nermi� ove godine, ujemo da se upisala i ove godine u
&ldquo;campionat &ldquo; V lige &hellip;




     Tako je. Upisali smo se i ove godine u V ligu i nije nam bilo ba&scaron; lako jer igramo samo s djecom iz sela, osim
golmana kojeg nemamo pa je on iz grada, a ekipu izdržavamo zasada sami. Nama je glavno da igraju na&scaron;a djeca,
da imaju &scaron;portsku aktivnost a i mi ostali, roditelji, mje&scaron;tani da se veselimo uz njih kada igraju neovisno o
rezultatu poslije utakmice.



     Rekli ste da imate dovoljan broj igraa, tko vodi ekipu i koji su Vam ciljevi za ovogodi&scaron;nje natjecanje?



     Uglavnom igrai svi su od pro&scaron;le godine, dakle isti, ekipu vodi i dalje Cristi Hategan a od ove godine obe�ao je da
�e mu pomo�i i Petar Adam, te u tom pogledu nemamo problema. Na&scaron; objektiv je da igramo nogomet i
poku&scaron;amo napraviti &scaron;to bolje rezultate u ovom natjecanju, da se deki druže, rekreiraju, itd. 



     �ujemo da ste upravo ba&scaron; Vi bili jedan od glavnih faktora prije stvaranja ekipe, koji je doprineo i uložio u
igrali&scaron;te iz Nermi�a. Kako je to bilo i &scaron;to ste sve morali napraviti da bi ovo igrali&scaron;te dotijerali ovako
lijepo, jer tamo je prije tekla rijeica (izvor) po sredini dana&scaron;njeg travnjaka i moralo se uložiti velikih napora da se
sve dotjera u dana&scaron;nje stanje?




     Tono, tamo gdje je sada trenutno igrali&scaron;te, bilo je jedino mjesto koje smo imali u Nermi�u i gdje smo mogli
igrali&scaron;te napraviti. Postojali su neki poku&scaron;aji i ranije, jo&scaron; prije desetak godina da se
igrali&scaron;te napravi, kada se radio put Kara&scaron;evo &ndash; Klokoti, obavili smo mjerenja, no zbog nedostatka
novaca se to nije realiziralo tada. Na tom mjestu bio je izlaz u kojem su bile neke &scaron;ljive, orasi i bagrenje a rijeica
koja izvire u neposrednoj blizini tekla je svojim tokom tono po sredini dana&scaron;njeg igrali&scaron;ta. Zajedno s
mje&scaron;tanima sela Nermi� dosta smo se muili i zajedno stavili rame kako bi mogli to igrali&scaron;te napraviti i
dotjerati na minimalne dimenzije koje se traže za natjecanje. Uloženo je tu puno truda i rada, bagerom smo igrali&scaron;te
ravnali, tok rijeice smo skrenuli i tamo je bilo potrebno izgraditi betonski zid kako ne bi voda u danima velikih oborina,
napravila odron zemlje. 



     Da li je tono da su se djeca iz ekipe sami organizirali ograditi 
igrali&scaron;te onako kako su umjeli i znali, a u tome su se prikljuili i 
ostali mje&scaron;tani?  
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     Da, to je istina. No pomogla nam je i Op�ina Kara&scaron;evo plativ&scaron;i bager 
(buldozer) da se igrali&scaron;te poravni, kupili su nam vratnice (porte), 
travu za saditi za koji sam osobno bio u Temi&scaron;varu, a &scaron;to se tie ograde
igrali&scaron;ta to smo sami kupili žicu i ogradili. �esto puta bio sam 
prisutan s djecom naveer nakon &scaron;to zavr&scaron;imo vlastiti posao pa danima i 
satima smo radili na tom igrali&scaron;tu volonterski.



     Kakva je trenutno situacija s ekipom, treninzima, utakmicama.. i s 
kojim se pote&scaron;ko�ama sure�ete?



     Iskreno, lako nije. Jer jo&scaron; od upisa ekipe od pro&scaron;le godine kada smo se
upisali u natjecanje V. lige, sami pla�amo sudce kao &scaron;to to radimo i 
ove godine. Tražili smo pro&scaron;le godine od op�ine neku novanu potporu za 
ekipu iz Nermi�a, no reklo nam se da op�ina ne može podržavati dvije 
ekipe. Zbog toga ne znamo kako prona�i neko rije&scaron;enje da se i na&scaron;oj 
djeci koliko toliko pomogne.



    Svakako vrijedno je pohvaliti ekipu iz Nermi�a, kao i mje&scaron;tane sela za 
volju i trud koji su uložili! Sretno!



Slobodan Ghera
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